
永久居民擁有美國公民大多數的權利。然而，還有許多重要的原因讓您考慮入籍
美國。成為公民後，您將被賦予所有的公民權利。同時，您也接受了作為美國公
民的全部責任。公民身份為我和我的家人開拓了更多更好的機會。現在，我可以為
我的社區和國家全面貢獻自己的才能。

在一般情況下，您必須符合以下要求：

我選擇機會。我選擇成為美國公民。

＊如果您已經與一名美國公民結婚，此項要求可能會改變。

年滿18歲。

擁有永久居民身份至少5年。
＊

已連續定居美國至少5年。
＊

證明實際居留美國至少30個月。
＊

證明已在申請入籍所在地或移民局的轄區居住至少3個月。

能夠讀、寫及講基本英語。

對美國歷史和政府（公民知識）具基本了解。

品格良好。

對美國憲法的原則和理念表示認同。

您有考慮入籍美國嗎？

     您符合申請入籍美國的資格嗎？

我傲為

美國公民

想了解更多有關成為美國公民的訊息請瀏覽 
www.uscis.gov/citizenship
1-800-375-5283



I’M A
PROUD
AMERICAN

Have you considered U.S. citizenship?

Permanent residents have most of the rights of U.S. citizens. However, there are
many important reasons to consider U.S. citizenship. When you become a citizen,
you will receive all the rights of citizenship. You also accept all of the responsibilities
of being an American. Citizenship opened up great opportunities for me and my family.
I am now able to fully contribute to my community and this nation. 

Are you eligible to apply for U.S. citizenship?

In general, you must meet the following requirements:

Be at least 18 years old.

Be a permanent resident for at least 5 years.*

Demonstrate continuous permanent residence in the United States for at least 5 years.*

Show that you have been physically present in the United States for 30 months.*

Show that you have lived for at least 3 months in the state or USCIS district where you apply. 

Be able to read, write, and speak basic English. 

Have a basic understanding of U.S. history and government (civics). 

Be a person of good moral character. 

Demonstrate an attachment to the principles and ideals of the U.S. Constitution.

* This requirement may change if you are married to a U.S. citizen.

I chose opportunity. I chose to become a U.S. citizen.

Learn more about U.S. citizenship.

www.uscis.gov/citizenship
1-800-375-5283
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